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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 19/2015 
Caràcter: ordinari 
Data: 22 de gener del 2015 
Horari: 19 h a 19.45 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu Alta – Cal Balsach 
 
 
Assistents 
 
Cristina Moreno Ramos, presidenta 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Juan Flores Fuentes, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Rafael Sánchez Montoya, vocal del grup altres entitats 
M. Lluïsa Miret Pech, representant de l’ES (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Marta Puga Cánovas, coordinadora de projectes i activitats de Fira Sabadell 
Maria Muñoz Martínez, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Manel Pizarro García, vocal de CIU 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Francisco Navarro Sánchez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Mireia Gargalló García, vocal de les entitats culturals 
Joan Forrellat Escursell, vocal de les entitats esportives 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
 
 
Excusen la seva absència: 
 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Jordi Torguet Colet, vocal de l’AV de la Creu Alta  
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Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
José Alberto García Quintana, representant del PP (5%) 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Programació de Fira Sabadell. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Informació dels Consells sectorials. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraula. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de l’acta anterior 
 
La Sra. Cristina Moreno, presidenta del Consell de Districte 2, dóna la benvinguda als 
assistents. Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple 
del mes de novembre abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per 
tant, s’aprova l’acta per assentiment. 
 

2. Programació de la Fira Sabadell 
 
La Sra. Cristina Moreno cedeix la paraula a la Sra. Marta Puga, coordinadora de 
projectes i activitats de Fira Sabadell, que inicia la seva exposició amb el suport d’una 
presentació audiovisual. 
 
L’any 20149 la Fira Sabadell va acollir 91 esdeveniments, un 32% més d’activitat l’any 
2014 respecte l’any 2013. L’any 2013 i 2012 la Fira Sabadell va acollir 62 i 37 
esdeveniments, respectivament. 
 
La quantitat de fires i congressos es manté i es consoliden durant 2014 respecte del 
2013. Notable increment d’actes de menor format: presentació de productes, rodatge 
anuncis, conferencies, convencions d’empreses privades,... 
 
L’any 2014 la Fira Sabadell va acollir 14 fires, 5 congressos i jornades i 72 actes 
diversos; a l’any 2013, 14 fires, 5 congressos i jornades i 43 actes diversos i l’any 2012 
9 fires, 4 congressos i jornades i 24 actes diversos. 
 
L’any 2014, 128775 persones van visitar la Fira Sabadell, 78278 i 123936 ho van fer 
l’any 2012 i 2013, respectivament. 
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Els congressos, jornades i altres actes de menor format han mogut durant 2014 un 
volum d’assistents notablement superior a l’any 2013. 
 
El 2014 la Fira Sabadell va acollir un total de 92300 assistents a fires, 3510 assistents a 
congressos i jornades i 32965 assistents actes diversos. Respecte l’any 2013 es va 
incrementar el nombre d’assistents a congressos i jornades i altres actes diversos. L’any 
2013 va acollir 100015 assistents a fires, 1300 assistents a congressos i jornades i 
22621 actes diversos. 
 
El total de dies d’ocupació de diferents espais de Fira Sabadell ha estat de 230 dies, 
que representen un 76% del total de dies hàbils (exclosos els mesos de juliol i agost). 
 
Especialització Fira Sabadell 
 
Objectiu econòmic: 
 

• La Fira Sabadell treballa per l’especialització en fires i congressos amb la nostra 
ciutat, per exemple, la fira DIYMANIA o Fira de la Cervesa, Fira Nuvis, que 
puguin atreure un públic específic, però sobretot amb l’objectiu de consolidació 
d’aquelles fires al nostre espai. 

 
Objectiu social: 

• Espai de trobada per al conjunt de la ciutadania  
 
Garantir la qualitat dels serveis i motor econòmic: 
 

• La Fira Sabadell és un dels espais més competitius per a l’organització 
d’esdeveniments de tot Catalunya tant per situació com estructura de 
l’equipament: nau central + sales polivalents + auditori + pàrquing soterrani. 

• És un equipament perfectament adaptable a actes de mitjà format que ens 
permet un retorn econòmic i social a la ciutat: sinergies amb els diferents agents 
socials i ingressos indirectes als proveïdors, restaurants i comerços de la ciutat. 

 
• Col·laboració amb entitats sense ànim de lucre de la ciutat: Campanya de 

joguines de la Creu Roja, Rebost Solidari i Cursa “La Nostra”. 
 

Un cop acabada la intervenció, s’obre un torn de paraules. 
  
La Sra. M. Lluïsa Miret vol saber per què ja no es fa la fira per a nens per Nadal. La Sra. 
Puga comenta que per aquestes dates la Fira Sabadell no té disponibilitat, utilitzen 
l’espai per a la preparació de les carrosses de la cavalcada de Reis. 
 
 

3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
 

La presidenta del Consell exposa que s’ha rebut una proposta de l’Agrupació de Veïns 
de Can Puiggener per atorgar la medalla al Sr. Teodoro Montero Rodriguez. Es va 
entrar per instància el dia 16 de gener. És així perquè hi ha un acord tàcit per proposar 
una persona o entitat de cada barri (Can Puiggener i La Creu Alta) en anys alterns. 
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Cedeix la paraula al representant de l’entitat i al seu president, present també en 
aquesta sessió del Consell. Ambdós expliquen que el Sr. Montero ha estat molts anys –i 
encara ho està– treballant desinteressadament per al barri de Can Puiggener. A més 
dels anys que ha estat president de l’Agrupació de Veïns, destaquen la seva participació 
en tota mena d’entitats i iniciatives a favor del barri. La Sra. Moreno aprofundeix en la 
figura de la persona proposada, ressaltant les seves qualitats. 

  
Un cop acabada la intervenció, s’obre un torn de paraula. El Sr. Lluís Saila pregunta si 
es podria haver donat a conèixer la proposta abans d’aquesta sessió, per a 
coneixement dels membres del Consell. El coordinador del Districte demana excuses 
per no haver-ho fet, com és costum, a causa de la urgència de temps amb què es va 
presentar. Arran d’aquesta qüestió es suscita un intercanvi d’opinions entre els 
presents. 
 
Un cop acabat el diàleg obert que s’ha produït, la presidenta demana si s’escau 
l’aprovació de la proposta presentada, i aquesta s’aprova per assentiment unànime. Així 
doncs, el Consell de Districte proposa el Sr. Teodoro Montero Rodriguez com a receptor 
de la Medalla d’Honor de Sabadell.  

   
 
4. Informació dels Consells sectorials 

 
Es va fer una reunió del Consell sectorial d’Educació, una del Consell de Ciutat i del 
Consell sectorial d’esports els dies 20 de gener, 4 de desembre i 9 de desembre, 
respectivament, però els representants no han assistit al Consell de Districte. 
 
Pel que fa al Consell de Salut, la Sra. Cristina Moreno fa l’explicació, i diu que el tema 
que es va tractar va ser les urgències del Taulí. Aquest Consell es va celebrar a 
l’associació de Salut mental de la Creu de Barberà i va venir la directora d’urgències del 
Taulí.  
 
Les urgències es classifiquen en cinc nivells de gravetat. Les urgències de nivell 1, 2 i 3, 
que són urgències de gravetat s’haurien d’atendre al Taulí; en canvi, les urgències de 
nivell 4 i 5 es poden atendre al CAP de Sant Fèlix. D’aquesta manera s’eviten els 
col·lapses a les urgències del Taulí. Uns dels problemes que es presenten a les 
urgències és quan s’ha d’ingressar al pacient a planta, perquè no hi ha llits disponibles a 
planta, els pacients han de passar moltes hores a urgències. 
 
Un cop acabada la intervenció s’obre un debat referent a les situacions personals que 
ha viscut cadascú a les urgències del Taulí i a diferents CAP de la ciutat. 

 
5. Comunicacions 

 
No hi ha cap comunicació. 
 

6. Torn obert de paraules 
 
No hi ha cap intervenció. 
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En no haver-hi més intervencions, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari 
delegat, estenc aquesta acta. 

 
 
El secretari delegat Vist i plau  

La presidenta 
 


